



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 20th April 2020

Notice No.27

Application for Grade Two to Six Admission (2020-2021)

The School will be accepting applicants for Grade Two to Six places for the academic year 2020-2021 from 21st April 2020. Details are as follows:

- Application Period:** 21st April 2020 (Tuesday) – 2nd May 2020 (Saturday)
- Procedure:** Please fill in the online application form under the section “Admission – Grade Two to Six Application” on the School website. Scanned documents of the applicant should be uploaded with the application.
- Entrance Exam:** Due to Covid-19 pandemic, this year the entrance exam and interview arrangements will be different from the previous years. Please refer to the School website for more details.
- Application Fee:** \$200

通告第二十七號

招收 2020-2021 年度小二至小六新生

本校將於 2020 年 4 月 21 日起招收 2020-2021 年度小二至小六新生。詳情列後：

- 報名日期：** 2020 年 4 月 21 日（星期二）至 2020 年 5 月 2 日（星期六）
- 報名手續：** 填妥本校網頁（入學申請 – 小二至小六入學申請）內之網上報名表格，並掃描及上載所需文件
- 入學試：** 因新型冠狀病毒疫情影響，本年度之入學試安排將與往年有所不同，詳情請參閱本校網頁
- 報名費用：** \$200

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇二〇年四月二十日